

In attendance: Dean Clay, Consultant. *From the Library of Parliament:* Guy Beaumier and Ruth Fawcett, Research Officers.

Witness: From INCO Limited: Roy Aitken, Executive Vice-President.

In accordance with its mandate under Standing Order 108(2), the Committee resumed consideration of a science and technology strategy.

It was agreed,—That the brief submitted by INCO Limited on January 26, 1990, be taken as read.

Roy Aitken made a statement and answered questions.

It was agreed,—That the Committee print an additional 150 copies of its *Minutes of Proceedings and Evidence* for the duration of its study of a science and technology strategy.

At 11:00 o'clock a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Christine Fisher
Clerk of the Committee

Aussi présents: Dean Clay, consultant. *De la Bibliothèque du Parlement:* Guy Beaumier et Ruth Fawcett, attachés de recherche.

Témoin: De l'INCO Limitée: Roy Aitken, vice-président exécutif.

Conformément à l'article 108(2) du Règlement, le Comité poursuit l'examen d'une stratégie pour les sciences et la technologie.

Il est convenu,—Que le mémoire présenté par INCO Limitée le 26 janvier 1990, soit tenu pour lu.

Roy Aitken fait un exposé et répond aux questions.

Il est convenu,—Que le Comité fasse imprimer en supplément 150 exemplaires de ses *Procès-verbaux et témoignages* pour la durée de la présente étude.

À 11 h, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

La greffière du Comité
Christine Fisher